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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Varga
Mihály, nemzetgazdasági miniszterhez,

„A nullás lovak védelmérő l”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr!

A nemzetgazdasági miniszter 31/2013 . (VIII. 9.) NGM rendelete a lovas szolgáltató tevékenységről
szóló 14/2008. (XII . 20.) ÖM rendelet módosításáról meghatározza azokat a kritériumokat, amelye k
alapján egy lovas szolgáltató tevékenység végezhet ő . A hazai lovas társadalom nagy része ugyan
támogatja a rendeletet, azonban egy kitétel sok működő családi lovarda életét lehetetleníti el, sodorj a
veszélybe . Éppen ezért lovas körökben az elmúlt id őszak egyik legfontosabb problémája az ÖM
rendelet 2013 . szeptember He óta érvényes módosítása, amely szerint ismeretlen származású lóval a
jövőben lovas szolgáltatás nem végezhető .

Kucsák László, a Fidesz országgyűlési képviselője november 19-én levélben - a levél itt is olvasható :
http:l/www.lovasok.hu/index.php?i=80319 - fordult önhöz egy módosítási kezdeményezéssel, amel y
megoldást nyújthat a „nullas” lovak tulajdonosai és pártfogói számára .

Tisztelt Miniszter Úr !

A „nullas” lovak védelme érdekében igazi összefogás bontakozott ki szakmai körökben . Éppen ezért
kérdezem Ont, hogy megindultak-e az egyeztetések a Vidékfejlesztési Minisztériummal a rendele t
módosításával kapcsolatban? Amennyiben igen, mikorra várható a rendelet módosítása, mikor sz űnik
meg a bizonytalanságot okozó helyzet, amely szeptember 1-jétől fennáll .

Megtisztelő válaszait köszönöm !

Budapest, 2013 . december 2 .

gös . 1
szággyűlési képviselő
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